
اخبار كشور

درمکتب امام

اين کشور مال همه ماست
بين شيعه و سنى نبايد تفرقه باشد. بايد وحدت كلمه را حفظ كنيد. ائمه اطهار 
ما سفارش كردند به ما كه بپيونديد با هم؛ و با هم اجتماعمان را حفظ كنيم. و كسى 
كه اين اجتماع را بخواهد كه به هم بزند، يا جاهل اســت و يا مغرض. و نبايد به 
اين حرف ها گوش بكنند. برادران سنى ما نبايد به يك تبليغاتى كه از طرف دشمنان 
اســام مى شــود ترتيب اثر بدهند. ما با آنها برادر هستيم، آنها با ما برادر هستند. 

اين مملكت مال همه ماست، مال همه ما.
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نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

بدعهدی اروپا 
صدای بزک کنندگان برجام را هم درآورد

سرويس سیاسی-
روزنامه شرق در یادداشتی با عنوان »اروپا و دوراهی حرف و عمل« آورده است: »این روزها جامعه اروپایی در پی یافتن 

مکانی است تا سازمان اداری سازوکار موسوم به »گذرگاه ویژه مالی« )اس پی وی( را در آنجا مستقر کند.«
پس از خروج آمریکا از برجام، دولتمردان و روزنامه های طیف موســوم به اصلاح طلب به اروپا امید واهی بسته بودند. 
کیهان در شماره های مختلف به این موضوع پرداخت و بارها بر این نکته تاکید کرد که روی دیوار اروپا نمی شود یادگاری 
نوشت. امید بستن به آنانی که بارها رشته امید این طیف را پاره کرده اند تکرار خطایی است که از آن عبرت گرفته نمی شود.
روزنامه شرق در ادامه یادداشت خود آورده: »تاکنون سه کشور اروپایی امضا کننده برجام آلمان، بریتانیا و فرانسه نشان 
داده اند که تمایلی به میزبانی ندارند بنابراین آنها به دیگر کشورهای عضو جامعه ]اروپایی[ متوسل شده اندتا این میهمان 
تاکنون ناخوانده را پذیرا شــوند. از ســه کشور مورد مراجعه، اتریش و لوکزامبورگ پذیرش نداده اند و بلژیک تاکنون اعلام 

موضع نکرده است هر چند که برخی گمانه زنی ها از تمایل نداشتن آن کشور به این کار حکایت می کند.«
اگر حافظه تاریخی بود، محل سؤالی نبود! 

تاسف آور است برای کشوری مانند ایران و بیش از آن برای آن کسانی که در رقابت های انتخاباتی سخن از عزت ایران 
می زدند. تاسف آور از آن جهت که سه کشور اروپایی مذکور )فرانسه، انگلیس و آلمان( طرف توافق برجام بوده اند. آنها امضا 
کرده اند و تعهد داده اند و هم آنها بودند که با تســامح دولتمردان بیشــترین منافع پسابرجامی را بردند. این تحقیر توافقی 
است که با دولت تدبیر و امید بسته شد.شرق در بخش دیگری از یادداشت خود آورده: »اینکه چرا سه کشور اصلی جامعه 

اروپایی از رفتن زیربار مسئولیت میزبانی شانه خالی کرده اند محل سؤال است...«!
کدام محل سؤال؟!! آیا کسی از اینکه گرگ می درد دچار شگفتی و سؤال می شود؟ یا از اینکه لاشخورها رسیدن مرگ 
را بر پیکر نیمه جان گم شده ای در بیابان به انتظار می نشینند؟! آنها عمری چنین کرده اند و چنین زیسته اند و ما با سابقه 
ذهنی و شناختی که از روش و منش آنها برای تداوم زندگی می شناسیم دچار سؤال نمی شویم. حالا از اروپایی که بدون 
آمریکا در دوره اصلاحات به مذاکره آمد و دولت وقت تمام شروط آنها را پذیرفت و سپس رفت که تعهداتش را اجرا کند 
)هنوز هم بعضی چشم به راه اند تا اروپا با سبد تعهدات انجام داده اش از راه برسد( اما دریغ که دو سال گذشت و هیچ. تا آنکه 
فرمانی برای تسلی عزت و اعتماد ملی آمد و استعمارگران اروپایی را غافلگیر کرد. آری این همان اروپاست؛ همان اروپایی 
که در جنگ تحمیلی هشت ساله، وقتی تازه انقلاب ایران به ثمر نشسته بود صدام را برای کشتن مردم ایران تجهیز کرد؛ 

نه تنها به موشک و فانتوم و میگ بلکه سلاح شیمیایی به صدام داد تا در جنگ شهرها به کار گیرد.
تقلای زنجیره ای ها در کارنامه سازی برای شهرداری

روزنامه همشــهری- ارگان شــهرداری- در گزارشی با عنوان »2 شهردار و 20 اقدام« نوشت:»با وجود تغییر مدیریت 
شهری در تهران، 2 شهردار اخیر پایتخت)نجفی و افشانی( توانستند برنامه هایی را به اجرا درآورند که رویکردی واحد داشت.«

این روزنامه زنجیره ای در ادامه در توصیف یکی از اقدامات شهرداری با عنوان »تغییر نگاه عمرانی« نوشت:»نجفی با 
اینکه با تونل و بزرگراه مشکل حمل ونقل حل نمی شود، دیدگاه جدیدی را در عملیات های عمرانی شهری آغاز کرد. بر این 

اساس روش قبلی در ساخت هر چه بیشتر معابر، اصلاح شد«.
ارگان شهرداری، تعطیلی پروژه های عمرانی و بی عملی شهرداری را »تغییر نگاه عمرانی« جا زده و این نقطه ضعف اساسی 
شهرداری اصلاح طلب را یک نقطه قوت معرفی کرده است!روزنامه همشهری در بخش دیگری از این گزارش، »دیپلماسی 
شهری« را یکی از اقدامات شهرداری معرفی کرده و نوشته:»نجفی به منظور شرکت در 2 اجلاس جهانی و توسعه روابط 
دوجانبه به کره جنوبی سفر کرد«.از زمان روی کارآمدن شهردار اصلاح طلب در تابستان 96 تاکنون سایه سنگین رخوت و 

انفعال و بی عملی بر فضای مدیریت شهری کاملا احساس می شود.
تا به امروز شــورای شــهر پنجم پا جای پای شورای اول گذاشته است. در شورای شهر اول جنگ احزاب اصلاح طلب 
برای انتخاب شهردار را شاهد بودیم و حالا جنگ قدرت میان احزاب سیاسی اصلاح طلب برای انتخاب شهردار برای سومین 
بار در حال تکرار اســت. با این حال روند انتخاب شــهردار تهران توسط اصلاح طلبان کاملا سیاسی و بدون در نظر گرفتن 

کارآمدی و کارایی لازم است.
روحانی اختیار ندارد!

روزنامه اعتماد دیروز در یادداشتی نوشت: »اگر شرایط و امکانات در اختیار روحانی بود بسیاری از وعده هایی که در ایام 
تبلیغات انتخابات مطرح کرد را به سمت اجرا پیش می برد.«

مدعیــان اصلاحــات همین اند. ایام انتخابات خود را تضمین روحانی معرفی می کنند، کشــور که در اثر بی تدبیری و 
سوءمدیریت دولت درگیر نابسامانی های اقتصادی شد، در اوج بی شرافتی و به جای پذیرش مسئولیت حمایت از کاندیدایشان، 
می گویند روحانی اختیار ندارد! توهین به شعور و ادراک مردم برای این جماعت راحت است. رئیس جمهور اگر اختیار ندارد، 
چرا در انتخابات برایش گلو پاره کردید و یقه دریدید؟ حمایت افراطیون مدعی اصلاح طلبی در چنین شرایطی از روحانی 

مصداق بارز خیانت به منافع ملی و مصالح کشور است.
حاشیه سازی برای فراموشی مشکلاتی که خود به آن اعتراف دارند!

روزنامه زنجیره ای آفتاب یزد در صفحه نخست شماره دیروز خود دو گزارش متفاوت کار کرده است، در یکی به مشکلات 
اقتصادی مردم پرداخته و در دیگری موضوعی حاشیه ای را پررنگ کرده است.

در یکی از این گزارش ها با عنوان » شب های ترمینال جنوب « آمده است که خبرنگار آفتاب یزد یک نیمه شب به ترمینال 
جنوب تهران رفته و مشاهدات خود را اعلام کرده است. داخل ترمینال پر است از افرادی که بی خانمان هستند و از سرما به 
داخل پناه آورده اند و حاشیه این ترمینال نیز مملو از معتادانی است که از شهرستان برای کار آمده اند اما روی بازگشت ندارند.

این گزارش دردآور را در کنار گزارش دیگر این روزنامه با عنوان » نت هایی که بغض می شوند!« که به برخورد با سه 
نوازنده رشتی در خیابان پرداخته است اگر بخوانید به این نتیجه می رسید که زنجیره ای ها و مدعیان اصلاحات به مشکلات 
اصلی کشور واقف هستند ولی تمایل دارند که این مشکلات را با حاشیه سازی ها تعدیل کنند. در بیش از 5 سال گذشته 
این روند از سوی حامیان دولت پیش گرفته شده است، آنان یا مشکلات را ندیده اند و یا با اعتراف به این مشکلات اقتصادی 

و معیشتی در کنار آن حاشیه ها را پر رنگ کرده و خود را از پاسخگویی به افکار عمومی رها کرده اند!
مگر دولت از قانون اطلاع نداشت؟!

روزنامه آرمان به قانون منع به کارگیری بازنشسته ها پرداخته و با  اشاره به تغییر برخی استانداران نوشت:»آنچه که محل 
سؤال و حتی حیرت است این است که چرا باید 11 استان کشور با سرپرست اداره شوند؟«.

در این گزارش آمده است:»از اولین روزهایی که قانون منع به کارگیری بازنشسته ها ابلاغ شد، حتی مخالفان و کسانی 
که نگران از دست دادن جایگاه خود یا نزدیکانشان در حوزه مدیریتی بودند، بر این نکته اتفاق نظر داشتند که این قانون 
جنبه مثبت واضح و آشکاری دارد. نکته مثبت قانون، ایجاد فرصت مناسب برای وارد کردن نیرو و انگیزه و انرژی جوانی به 
مدیریت ارشد کشوری بود. اینکه آیا دولت به واسطه وزارت کشور توانست از این فرصت استفاده کند و یا آیا می تواند در 
ادامه راه از این فرصت استفاده کند، موضوعی شایسته بررسی است، اما آنچه که محل سؤال و حتی حیرت است این است 

که چرا باید 11 استان کشور با سرپرست اداره شوند؟«.
این گزارش می افزاید:»قانون منع به کارگیری بازنشسته ها چند ماه مطرح و ابلاغ شده است و عجیب است که تاکنون 
فقط 4 استاندار تعیین شده اند و برای دیگر استان ها سرپرست تعیین شده است. نگرانی که در این بین وجود دارد این است 
که برنامه ای که می توانست روی روالی معقول قرار بگیرد، از زمان ابلاغ استانداران مشمول این قانون را در معرض از دست 
دادن انگیزه قرار داد. این سخن به معنای از دست دادن انگیزه نیست، به این معناست که اگر استانداری انگیزه خود را از 
دست داده باشد، عجیب نیست و اگر چنین شده باشد، چه کسی سهم بیشتر تقصیر را به عهده خواهد گرفت؟ با خودمان 
که تعارف نداریم؛ استانداری که می داند قانون منع به کارگیری شامل حال او می شود، آیا انگیزه ای برای کار کردن خواهد 
داشت؟ آیا بهتر نبود که وزارت کشور سریع تر دست به انتخاب استانداران می زد و چنین شائبه  معقولی را بی اثر می کرد«.

عدم تزریق ارز به بازار؛ دولت دستور داد بانک مرکزی اجرا کرد 
روزنامه سازندگی دیروز در مطلبی نوشت: »در دو ماه اخیر اعلام شده است این عزم وجود دارد تا قیمت دلار به کانال 
10 هزار تومان برسد. وقتی این مسئله اعلام می شود باید به نقطه مقابل آن هم فکر کرد. اینکه اساسا چرا افزایش نرخ ارز 
رخ داد؟ اگر بانک مرکزی اکنون قدرت و اختیار این را دارد که با تزریق دلار، قیمت آن را تا یک محدوده مشخص پایین 
بیاورد، پس چرا پیش از این تزریق نکرد؟... آن زمان ]در ابتدای شــروع بحران ارزی[ تزریق ارز اتفاق نیفتاد و باعث شــد 

عرضه و تقاضای ارز به هم بخورد و قیمت دلار تا مرز 19 هزار تومان پیش برود.«
گفتنی است، ولی الله سیف، رئیس سابق بانک مرکزی نیز طی روزهای اخیر در گفت و گو با روزنامه دنیای اقتصاد اظهار 
داشته است: توصیف و نام گذاری سیاست ارزی بانک مرکزی را برای آنچه از 21 فروردین 9۷ به بعد رخ داد مناسب نمی دانم. 
سیاست مذکور، در حقیقت سیاست ارزی دولت و نتیجه مذاکرات و مباحث انجام شده در ستاد اقتصادی بود که در دولت 
به تصویب رســید. در حقیقت بانک مرکزی از همان زمان صرفا مجری مصوبات دولت بود و سیاســت گذاری مستقلی از 

مصوبات دولت، نمی توانست داشته باشد.
رئیس سابق بانک مرکزی در واقع مقصر اصلی نوسانات ارزی سال جاری را دولت معرفی می کند و اذعان دارد که بانک 
مرکزی اســتقلال خود را در برابر دســتورات دولت از دست داده است. در بحران ارزی اخیر با بی تدبیری دولت حدود 18 

میلیارد دلار به تاراج رفت اما در همین حال وزیر امور خارجه منتقدین لوایح خودتحریمی را به پولشویی متهم می کند!
شرب خمر باید مانند قبل از انقلاب آزاد باشد!

عباس عبدی فعال سیاسی اصلاح طلب روز گذشته در سر مقاله روزنامه ایران نوشت:»در 45 روز گذشته 959 نفر بر 
اثر مصرف مشروبات الکلی که ظاهراً حاوی الکل متانول بوده است دچار مسمومیت های شدید شده اند... جالب است که 
این اتفاق در ماه محرم و صفر رخ داده که حتی اگر میزان مصرف کمتر نشده باشد، بعید است که اضافه شده باشد.. در 
جامعه ای که شــرب خمر حرام و جرم اســت و مستوجب مجازات و نیز در صورت تکرار حکم آن اعدام است، پس چگونه 
می شود که رفتاری به این مهمی که مجازات آن حدی است و قابل گذشت هم نیست، تا این اندازه رواج پیدا می کند که 
ظاهراً درصد و میزان مصرف آن بالاست، به طوری که تعداد افرادی که وابستگی به مصرف آن پیدا کرده اند نیز چشمگیر 
است...کارکرد مجازات و فلسفه حقوق با آنچه که ما مدعی هستیم تطابق ندارد. باید قضیه را ریشه ای تر حل کرد. نگاه ما 
به موضوع حقوقی و جرم باید مبتنی بر نظر اجتماعی باشد و گناه را باید از طریق دیگری جلوگیری کرد. همچنانکه پیش 
از انقلاب انجام می شد. «گفتنی است در شرایطی که در کشورهای اروپایی اعتراضات به مصرف مشروبات الکلی در حال 
افزایش است و این مسئله به حرکتی مردمی تبدیل شده و در حال حاضر گستردگی استفاده از مشروبات الکلی در سراسر 
جهان، پیامدهای ناگواری را برای جوامع مختلف به وجود آورده و بسترساز بسیاری از معضلات اجتماعی و اقتصادی بوده 
است، مدعیان اصلاح طلبی که جریان تبلیغات انتخابات ریاست جمهوری گذشته ادعا می کردند که »به عقب بر نمی گردیم« 
ظاهرا در تلاشند تا ضمن تخطئه قوانین مترقی و متعالی نظام اسلامی بر گرفته از شریعت و قرآن کریم ،به دوره دیکتاتوری 

و قوانین حاکم در دوره دیکتاتورها بازگردند.

اژه ای در نامه به ظریف: اسناد پولشویی را ارائه كنید!
سخنگوی فراکسیون ولايی مجلس گفت: 
آقای اژه ای دربــاره اظهارات ظريف گفتند 
اين جملات از نظر شــخصی بنده غلط بوده 
و بايد توضیح دهد و اسناد خود را ارائه کند 
که اينجانب نامه نوشته و گفته ام که اگر اين 
جملات از ســوی ايشان است، توضیحات و 

اسناد وی اخذ شود.
سیدحسین نقوی حسینی سخنگوی فراکسیون 
نمایندگان ولایی شورای اسلامی در تشریح جلسه 
یکشــنبه، 2۷ آبان ماه فراکسیون متبوعش که با 
حضور حجت الاسلام والمسلمین اژه ای معاون اول 
رئیس  قوه قضائیه برگزار شد، با اشاره به عمده ترین 
سؤالات و مسائل نمایندگان اظهار داشت: تشکر و 
قدردانی از ورود و برخــورد قوه قضائیه در مبارزه 
بــا اخلالگران نظــام اقتصادی و دانه درشــت ها، 
ضرورت برخورد با دانه درشت ترها که عامل اصلی 
بی نظمی های اقتصــادی بوده اند مثل رئیس  بانک 
مرکــزی، ضرورت مقابله قاطــع با زمین خواری و 
چپاول اموال مردم، ضرورت طرح نظر و دیدگاه های 
قوه قضائیه راجع بــه لوایح و طرح هایی که جنبه 
قضائی دارند از مهم ترین مســائلی بود که از سوی 

نمایندگان مطرح شد.
وی افزود: همچنین لزوم مقابله با مفاســد در 
خود قوه قضائیه اگرچــه قاطبه قضات و کارکنان 
قوه قضائیه افراد متدین و متعهد و سالمی هستند، 
ضرورت اعلام نتیجه پرونده برادر رئیس جمهور، برادر 
جهانگیری، سیف و دیگران، اهتمام بیشتر قوه قضائیه 
در پاسخگویی به مکاتبات نمایندگان مجلس، لزوم 
ورود قاطع و برخورد قاطع با افراد رده بالای اخلال 
اقتصادی به ویژه کسانی که موجب از بین بردن ارز 
کشور شدند، لزوم پاسخگویی قوه قضائیه به شبهاتی 
که رسانه های معاند و ضد انقلاب در رسانه ها مطرح 
می کنند، حمایت از قوه قضائیه از سوی مجلس و به 
ویژه فراکسیون نمایندگان ولایی در مقابله با مفاسد، 
اخلالگران اقتصادی، رانت خوارها در دستگاه های 
اجرایی و علت عدم پیگیــری اظهارات ظریف که 

خلاف منافع ملی است از سوی قوه قضائیه از دیگر 
مسائلی بود که در این جلسه مطرح شد.
واقعیت ماجرای هفت تپه

نقوی حسینی در ادامه با  اشاره به اظهارات اژه ای 
عنوان کرد: معاون اول قوه قضائیه گفت که اینجانب 
فقط واقعیت ها را عرض می کنم چون بســیاری از 
اخبار صحت ندارد، برای مثــال درباره مدیرعامل 
کشت و صنعت هفت تپه باید بگویم که وی فراری 
بوده و اصلا زندان نیست که فرصتی به او داده شود 

تا مشکلات را حل کند.
از رانت ارزی و واردات ماشین لوکس 

حمايت می کنند 
نقوی حسینی در ادامه با بیان اینکه اژه ای معتقد 
بود قوانین ما باید در جهت احقاق عدالت اجتماعی 
باشد، ابراز داشت: زمانی که در یک فاصله کم، 18 
میلیارد دلار اختصاص داده شــده، ثبت سفارش و 
توزیع می شود در حالی که فشار شدید اقتصادی بر 
کشور وجود دارد حتی در این شرایط، بدون حساب و 
کتاب توزیع صورت می گیرد و یا با برنامه ریزی، ده ها 
تن طلای کشــور توزیع می شود که در این شرایط 

قوه قضائیه نمی تواند اقدامی کند.
عضو کمیســیون امنیت ملی مجلس در ادامه 
با اشاره به بخش دیگری از سخنان اژه ای اظهار کرد: 
خیلی ها از این گونه اقدامات حمایت می کنند؛ دلار 
رفته، ماشین لوکس وارد شده، دلار رفته، اصلا چیزی 
وارد نشده، خیلی ها دفاع می کنند و می گویند اصلا 

این ها جرم نیست که قوه قضائیه وارد شود.
وی افــزود: اژه ای ادامه داد که قوه قضائیه در 
مبارزه با فساد اعم از دانه درشت ها، دست اندرکاران، 
مســئولان و غیره مصمم اســت و با هیچ احدی 
تعارف ندارد البته عده ای هم تحت عنوان ضرورت 
حفــظ امنیت اقتصادی، ایجــاد محیط امن برای 
ســرمایه گذاران و غیره نسبت به برخوردهای قوه 

قضائیه اعتراض می کنند.
پرونده فريدون و جهانگیری در حال رسیدگی
نقــوی حســینی ادامــه داد: پرونــده برادر 

رئیس جمهور و برادر معاون اول در حال انجام ولی 
زمان بر بوده و نیازمند تحقیقات خیلی بیشــتری 
است ولی در حال رسیدگی است همچنین پرونده 
دریافت زمین محمد جواد لاریجانی، یک بار در زمان 
آیت الله شــاهرودی و یک بار هم در زمان آیت الله 
آملی بررســی شده و در هر دو بار بدون وقوع جرم 

مختومه شده است.
این نماینده مــردم در مجلس دهم ادامه داد: 
اژه ای با  اشاره به اعدام دو مفسد اقتصادی به دلیل 
خرید و فروش ارز و سکه بلکه به علت افساد و اخلال 
اقتصادی اســت، گفت که این دو مفسد با اقدامات 
خود، نظام اقتصادی کشور را دچار مشکل و اختلال 
کرده اند و میلیون ها نفر از ملت ایران را دچار مشکل 
در زندگی کرده اند چرا که او قاچاق ارز و سکه کرده 

بود و این موارد دقیق در حکم آنها آمده است.
وی ادامه داد: اژه ای همچنین تصریح کرد که 
اینکه یک مقام دولتی اعم از رئیس جمهور یا معاون 
اول و هرکس دیگری تصمیم به واگذاری ارز و سکه 
در آن شرایط کرده، اولا باید بررسی شود که آیا این 
تصمیم درســت بوده و یا غلط و در ثانی چه کسی 
باید برای قوه قضائیه این موضوع را اعلام کند تا قوه 

قضائیه ببیند جرمی اتفاق افتاده یا خیر؟
9 نفر بازداشتی و 5 نفر تحت تعقیب 

تخلفات بانک مرکزی
نقوی حسینی در ادامه تصریح کرد: اژه ای  اشاره 
داشت که ما به بخشی از این اقدامات می توانیم ورود 
کنیم که تخلف شده و جرمی صورت گرفته ولی در 
زمینه سیاســت گذاری ورود نکرده ایم ضمن اینکه 
قــوه قضائیه عوامل اصلــی و موثر در این تخلفات 
بانــک مرکزی اعم از معاون، مدیرکل حراســت و 
غیره را دستگیر کرده و حداقل 9 نفر بازداشت و 5 
نفر تحت تعقیب هستند بنابراین در برخورد با جرم 
و مجرم با هیچ مقام و جایگاهی تعارف نداریم و قوه 

قضائیه قطعا ورود کرده و برخورد می کند.
این نماینده مردم در مجلس دهم ادامه داد: در 
کاهش جرم انگاری در قوانین باید اهتمام داشــته 

باشیم و این موضوع بخشی از آن به مجلس و تصویب 
قوانین برمی گردد از این رو قوانین نباید فوری سراغ 
بازداشت برود تا از حجم زندانیان کاهش یابد البته 
بــرای کمک به زندان ها، بایــد بودجه و اعتبارات 

بیشتری تصویب شود.
سخنگوی فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس 
شــورای اسلامی در پایان با  اشاره به سخنان اژه ای 
در مورد اظهارات ظریف خاطرنشان کرد: این کلمات 
و جملات از نظر شخص بنده غلط بوده و از طرف 
یک مقام رسمی مطرح می شود و باید توضیح دهد 
و اسناد خود را ارائه کند که اینجانب نامه نوشته و 
گفته ام که اگر این جملات از ســوی ایشان است، 

توضیحات و اسناد وی اخذ شود.
* اژه ای دربــاره اظهارات ظریف:  این کلمات 
و جملات از نظر شخص بنده غلط بوده و از طرف 
یک مقام رسمی مطرح می شود و باید توضیح دهد 
و اسناد خود را ارائه کند که اینجانب نامه نوشته و 
گفته ام که اگر این جملات از ســوی ایشان است، 

توضیحات و اسناد وی اخذ شود.
* پرونده برادر رئیس جمهور و برادر معاون اول 
در حال انجام ولی زمان بر بوده و نیازمند تحقیقات 
خیلی بیشــتری است ولی در حال رسیدگی است 
همچنین پرونده دریافت زمین محمد جواد لاریجانی، 
یک بار در زمان آیت الله شاهرودی و یک بار هم در 
زمان آیت الله آملی بررسی شده و در هر دو بار بدون 

وقوع جرم مختومه شده است.
*  دلار رفته، ماشــین لوکس وارد شده، دلار 
رفته، اصلا چیزی وارد نشده، خیلی ها دفاع می کنند 
و می گویند اصلا این ها جرم نیست که قوه قضائیه 

وارد شود.
* اینکه یک مقام دولتی اعم از رئیس جمهور 
یا معاون اول و هرکس دیگری تصمیم به واگذاری 
ارز و سکه در آن شرایط کرده، اولا باید بررسی شود 
که آیا این تصمیم درست بوده و یا غلط و در ثانی 
چه کسی باید برای قوه قضائیه این موضوع را اعلام 
کند تا قوه قضائیه ببیند جرمی اتفاق افتاده یا خیر؟

بقیه از صفحه 2
فرشاد مومنی کارشناس حامی دولت، خرداد 
94 نیز در مصاحبه با روزنامه شرق، درباره عملکرد 
لیبرال ها تصریح می کند: »مسعود نیلی گزارش داده 
که اینها در تجربه تعدیل ساختاری دولت هاشمی چه 
انتظاری داشتند و در عمل چه شد؟ خیلی صریح 
اعلام می کند که ما از طریق دستکاری نرخ ارز فکر 
می کردیم، می توانیم مسائل اقتصاد را حل کنیم. اما 
نتیجه دقیقا خلاف انتظارات با شکست روبه رو شد. 
با پارادوکس غرور و ناتوانی روبه رو هستیم. اگر این 
تحلیل اشتباه به سیاست گذاران کلیدی منتقل شود 
و آنهــا تصور کنند که هنوز هم جا برای واردکردن 
فشارهای جدید بر مردم و تولیدکنندگان وجود دارد، 
کشور می تواند در معرض اوضاع خیلی پیچیده تری 
قرار گیرد و خیلی حیاتی است که دولت از این  اشتباه 

فاحش نجات پیدا کند«.
بر اســاس گزارش بی بی سی از سوابق نیلی او 
در چهار دهه گذشــته به جــز در دولت های نهم و 
دهم و چند ســال اول انقلاب، در تمامی دولت ها 
حضور داشته است... پیشنهاد پیاده سازی برنامه های 
اقتصادی برای کم کردن هزینه های عمومی، کاهش 
مداخله دولت در بازار، حذف یارانه، حذف مکانیسم 
کنترل قیمت، آزادسازی نرخ ارز و افزایش حمایت 
قانونی از سرمایه گذار از طریق نظام سرکوب دستمزد 
و محدود شدن زمان قرارداد کار و اجرای نسبی این 
سیاست ها از سوی دولت ها در سه دهه گذشته سبب 

جلب توجه منتقدان به وی شده است. 
نیلی با همین سیاست های خانمان برانداز در 
دولت یازدهم و دوازدهم نیز مســئولیت گرفته و 
بازار ارز را دچار چنین التهاباتی ســاخت، او اینک 

اســتعفا داده و یا کنار گذاشــته شــده است و اثر 
مثبــت کناره گیری نیلی در بــازار ارز نیز به عیان 

دیده می شود.
جالب اینکه نیلی همواره بعد از مشخص شدن 
نتایج تاســف بار سیاست های در پیش گرفته شده 
کناره گیری می کند و این بار نیز با آغاز نخســتین 
نشــانه های بحران اقتصادی در دولت دوم حسن 

روحانی، ساز جدایی را کوک کرده بود. 
تاثیر مثبت اعدام دو اخلالگر در بازار ارز

خبر ســومی که علاوه بر کنار گذاشته شدن 
آخوندی و نیلی در روزهای جاری منتشر و مردم را 
امیدوار و بازار را در جهت مثبت تکانی داد اعدام دو 

اخلالگر بزرگ اقتصادی بود.
حکم اعــدام »وحید مظلومیــن« معروف به 
»سلطان سکه« و »محمد اسماعیل قاسمی« معروف 
به »محمد سالم« دو مفسد اقتصادی و اخلالگر بازار 

سکه و ارز هفته گذشته به اجرا در آمد.
چهارشــنبه گذشــته حکم اعــدام »وحید 
مظلومین« فرزند حبیب الله و »محمد اســماعیل 
قاسمی« فرزند غلامعلی که به جرم افساد فی الارض 
از طریق تشکیل شبکه فساد اخلال در نظام اقتصادی 
و ارزی و پولی کشور با انجام معاملات غیرقانونی و 
غیرمجاز و قاچاق عمده و کلان ارز و سکه به اعدام 

محکوم شده  بودند، به اجرا درآمد.
در این پرونده بر اســاس گــزارش بهمن ماه 
سال 96 بانک مرکزی و سپس با گزارشات وزارت 
اطلاعات و نیروي انتظامي، تعدادی از عوامل مهم 
و موثر در اخــلال ارزی و تلاطم بازار، از جمله دو 
مجرم فوق شناسایی و دستگیر شدند. شبکه وحید 
مظلومین از مؤثرترین فعــالان غیر مجاز بازار ارز 

و ســکه بوده و با اســتفاده از حســاب های بانکی 
دیگران از چندین ســال قبل تا زمان دســتگیری 
فعالیت گســترده غیرمجاز داشته است و در مدت 
زمانــی فقــط گردش حســاب دو تــن از اقوام و 
کارمندان نامبرده مبلغ 8/219/961/881/485 و 
3/250/551/44۷/2۷8ریال بوده و حســب اسناد 
و مــدارک و تحقیقــات به عمل آمده از حســاب 
بیش از 40 نفر با تباني با بعضی از کارمندان بانک 
در جهت پوشــش فعالیت غیرمجاز ارزي و سکه 

استفاده نموده اند.
مظلومین با اینکه مجوز خرید و فروش سکه و 
ارز را نداشــته است با ایجاد یک باند سازمان یافته 
بزرگ ترین شبکه اخلال ارزی و خرید و فروش بدون 
مجوز سکه را تشکیل داده و محمد اسماعیل قاسمي 
معروف به »محمد ســالم« نیز یکی از اعضاي این 
شبکه بوده است و تراکنش مالي شخص اسماعیل 
قاســمی در این شــبکه چهارهزار و 834 میلیارد 

تومان بوده است.
در ادامه تحقیقات مشــخص شــد در شبکه 
وحیــد مظلومین 1۷0هزار تراکنش مالی در قالب 
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 بوده است.
با اعدام این دو مفســد اقتصادی مردم امیدوار 
شــده و بازار نفس تازه ای کشــید و اکنون انتظار 
جامعه محاکمه مدیران زمینه ســاز رشد و فعالیت 

این افراد است.
حال که بازار ارز نتیجه مثبت اعدام اخلالگران 
و حذف سیاستمداران لیبرال را به خوبی مشاهده 
کرده است از رئیس جمهور انتظار می رود که بقیه 

لیبرال ها را نیز برکنار کند تا اقتصاد رونق بگیرد. 

دو لیبرال رفتند، دو اخلالگر اعدام شدند
دلار ارزان شد

قائم مقام معاونت اقتصادی استانداری خوزستان با اشاره به اينکه موضوع 
هفت تپه در سطح معاونان رئیس جمهوری در دست بررسی است، گفت: 
دولت در تلاش اســت تا 2 ماه از حقوق عقب افتاده کارگران اين شرکت 

طی هفته جاری پرداخت شود.
یداله مهرعلی زاده در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: روز جمعه نشست فوق العاده 
بررسی مشکلات هفت تپه برگزار شد تا جایی که شخص معاون اول رئیس جمهوری 

طی تماسی از استاندار خوزستان خواستار ادامه پیگیری ها در پایتخت شد. 
این مقام مســئول در استانداری خوزســتان با اشاره به اینکه حقوق چهار ماه 
کارگران هفت تپه معوق شــده است، افزود: اولویت مجموعه مدیریتی استان این 

است که 2 تا سه ماه از این مطالبات طی هفته جاری پرداخت شود. 
وی گفت: در حال حاضر تعدادی از کارگران این شرکت دست از کار کشیده اند 
که این موضوع بر روند فعالیت خطوط تولید تاثیر گذاشته است زیرا نی ها باید قبل از 

انقضای تاریخ در اسرع وقت برداشت و وارد چرخه تولید کارخانه شوند. 
قائم مقام معاونت اقتصادی اســتانداری خوزســتان آرامش را برای رسیدن به 
مطالبات کارگران ضروری خواند و افزود: از این قشر زحمت کش درخواست می شود 
تا قبل از اینکه محصولات از بین بروند به سر کار خود بازگردند تا از این طریق بخش 

عمده ای از مطالبات آنها تامین و پرداخت شود. 
وی یادآور شد: شرایط درآمدی شرکت هفت تپه وضعیت پایداری دارد و دولت 
این اختیار را دارد تا زمانی که دادستانی کشور به موضوع اعضای هیئت مدیره این 
شرکت رسیدگی کند از محل درآمد حاصل از فروش محصولات مطالبات کارگران 
را پرداخت کند بنابراین بازگشــت کارگران و ادامه فعالیت ارتباط مســتقیمی با 

پرداخت مطالبات آنها دارد.
روز جمعه حدود یکهزار کارگر شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه در نماز 
جمعه شوش حاضر شدند و از امام جمعه خواستار رسیدگی به مشکلات خود شدند.

۲ ماه حقوق کارگران هفت تپه  
هفته جاری پرداخت می شود

وزير بهداشت گفت: تحريم نبودن حوزه دارو، ادعايی بیش نیست و 
در عمل حوزه دارو نیز در تحريم است.

به گزارش فارس، سید حسن قاضی زاده هاشمی درخصوص تاثیر تحریم ها در 
حوزه سلامت با تاکید بر اینکه، عنوان تحریم و انجام آن ولو اینکه برای هواپیما، 
کشــتی و یا تجهیزات صنعتی باشد، باعث مشکلاتی برای کشور و جامعه خواهد 
شد، گفت: اگر این تحریم ها در حوزه سلامت مردم باشد، دیگر باید پاسخ آن را از 

وجدان های آگاه و افراد منصفی که در سراسر جهان هستند پرسید.
هاشمی با بیان اینکه تحریم نبودن حوزه دارو، ادعایی بیش نیست و در عمل 
حوزه دارو نیز در تحریم است،گفت: در حال حاضر دارو آماده حمل است، اما هواپیما 

و کشتی حاضر نیست حمل کند، بنابراین از ادعا تا عمل فاصله است.
وی با بیان اینکه بخش مهمی از سلامت، سلامت روحی و روانی است نه جسمی، 
ادامه داد: وقتی هر روز ملتی را از طریق رسانه و امکاناتی که دارند، تهدید کرده و روح 
و روان آنها را آزار می دهند، غیرمنصفانه و غیرانسانی ترین کاری است که می کنند.

وزیر بهداشت با اشاره به اینکه، عدم دسترسی به امکانات مطلوب، بار بیماری ها را 
افزایش خواهد داد، اظهارداشت: وقتی قطعات هواپیما و یا خرید و فروش آن را برای 
یک ملتی آن هم در این شرایط به اسم حقوق بشر ممنوع می کنند، واقعا با انسانیت 
سنخیت ندارد. هاشمی افزود: همه اینها زنجیره ای است که اگر حلقه های آن با هم 

حضور داشته باشند سلامت روحی، روانی و جسمی یک ملت تامین خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: درخصوص تحریم ها، نیازی به توضیح ما نیست و آنهایی 
که در دنیا آگاه، بیدار و منصف هستند که اکثر ملت ها را تشکیل می دهند، با ما 
هستند و این به منزله شکایت نیست بلکه شناخت قدرت های بین المللی است که 
دستگاه های تبلیغی آنها سعی در فریب افکار عمومی و در اختیار گرفتن باورهای 

مردم را دارند و زمان همه چیز را حل خواهد کرد.

عضو هیئت رئیسه کمیسیون امنیت ملی مجلس گفت: آزادی ديپلمات 
ربوده شده، عزم جزم دستگاه ديپلماسی را می طلبد.

محمدجواد جمالی نوبندگانی، عضو هیئت رئیســه کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس با  اشاره به ربایش »اسدالله اسدی« دیپلمات ایرانی، اظهار 

داشت: تاکنون از دیپلمات ربوده شده ایرانی خبر خاصی در دست نیست.
وی تصریح کرد: این طور مسائل زمان می برد اما مسئولان وزارت خارجه در 

کمیسیون هم آمدند و توضیحاتی دادند که اقداماتی کردند و منتظر نتیجه اند.
به گزارش دانا، عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس در 
پاسخ به این سؤال که »مجلس چه اقداماتی در این خصوص داشته است؟« گفت: 
کمیسیون امنیت ملی این موضوع را بررسی کرده است و وزیر امور خارجه را جهت 
ارائه توضیحات خواسته است و وزیر امور خارجه نیز توضیحاتی را در روند پیگیری 
دیپلمات ربوده شده دادند، بنابراین مجلس در این قضیه کوتاهی و قصور نکرده است.
وی خاطرنشان کرد: آزادی دیپلمات ربوده شده، عزم جزم دستگاه دیپلماسی 

را می طلبد.
جمالی نوبندگانی بیان داشت: فشار صهیونیست ها و فشارهای آمریکایی ها در 
آستانه روز 13 آبان از یک سو و از سوی دیگر هم بدرفتاری های کشورهای بلژیک 

و دانمارک موانعی را سد راه آزادی این دیپلمات ایجاد کرده است.

دو دانشجوی دانشگاه سیستان و بلوچستان به صورت آزمايشی گل 
زعفران را بدون خاک و آبیاری تولید کردند. 

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما،  این دانشجویان برای این نوع کشت از شیوه 
کشت ایروپونیک )هواکشت( استفاده کرده اند.

حمیدیان پور استاد اقلیم شناسی گفت: در این روش با استفاده از کولرهای آبی 
و گازی، هم سرما و هم رطوبت مورد نیاز زعفران تامین می شود. 

وی افزود: سیستان و بلوچستان، اقلیمی گرم و خشک دارد و در فصل  کشت 
زعفران، ســرمای مورد نیاز این گیاه در هنگام شــب تامین نمی شود و این روش 

می تواند به کشت زعفران در بسیاری از نواحی استان کمک کند. 
این کارشناس گفت: در روش کشت ایروپونیک زعفران از هر گل می توان تا 
12 پرچم به دست آورد در حالی که در روش کشت خاکی آن، تعداد پرچم های 
تولیدی به سه عدد می رسد. حمیدیان پور افزود: یکی از مزیت های این روش کشت، 

دور بودن گل های زعفران از تابش آفتاب است. 
وی گفت: از این شیوه قبلا در دیگر مناطق کشور هم استفاده شده است اما 
در جنوب شرق کشور با توجه به شرایط اقلیمی گرم و خشکی که دارد برای اولین 

بار در دانشگاه سیستان و بلوچستان اجرا شد. 

وزير بهداشت:
تحریم نبودن حوزه دارو 

ادعایی بیش نیست

عضو هیئت رئیسه کمیسیون امنیت ملی مجلس:
آزادی دیپلمات ربوده شده 

عزم جزم دستگاه دیپلماسی را می طلبد

تولید زعفران بدون خاک و آبیاری در زاهدان

رئیس  ســازمان چای کشــور از آغاز پرداخت 
تسهیلات کم  بهره بهزراعی به چايکاران باغ های چای 

شمال کشور خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از لاهیجان، حبیب جهانساز 
اظهار کرد: چایکاران گیلان و مازندران برای دریافت  تسهیلات 
کم  بهره بهزراعی  به ادارات چای محل سکونتشان مراجعه 
کنند.وی گفت: امســال هم طبق ســنوات گذشته از محل 
صندوق حمایت از توســعه صنعت چای بالغ  بر 30 میلیارد 
تومان اعتبار در قالب هزینه های جاری برای کشاورزان چایکار 

در نظر گرفتیم.
رئیس ســازمان چای کشور با اشــاره به اینکه این وام 
به  صورت یک  ســاله در قالب هزینه های جاری و با کارمزد 

چهار درصد اســت بیان کرد: کشــاورزان بــرای دریافت به 
ادارات شهرستانهای ده گانه مراجعه و با تکمیل پرونده ادارات 
مربوطه آنها را به صندوق برای پرداخت در وجه کشــاورزان 
تحویل دهند. وی به مواردی که شرایط دریافت تسهیلات را 
دارند  اشاره کرد و افزود: برای عملیات بهزراعی، تغذیه، هرس 
و شخم زدن باغ های چای در قالب مدیریت باغ از این محل 

اعتبارات استفاده کنند.
جهانســاز در مورد میزان چای خشــک تولیدشده در 
کارخانجات نیز خاطرنشــان کرد:  میزان استحصال و تولید 
فرآورده چای خشــک در ســطح کارخانجات چای سازی و 
فرآوری برگ سبز چای و واحدهای فعال چای سازی شمال 

امسال به میزان 25 هزار و 366 تن رسیده است.

آغاز پرداخت تسهیلات به  چایکاران شمال

سربازان گمنام امام زمان)عج( يکی از بزرگترين شبکه های دلالی و 
اخلالگر محصولات پتروشیمی را متلاشی کردند.

در اطلاعیه وزارت اطلاعات آمده است: این شبکه غیرقانونی به صورت سراسری 
به ویژه در استان های تهران، خراسان رضوی، گیلان، قم، مازندران،گلستان، کهگیلویه 
و بویراحمد و قزوین فعالیت داشتند و درصدد ایجاد تقاضای کاذب در بازار بودند. 
بر اساس این اطلاعیه، حجم تخلفات مالی این شبکه حدود 500 میلیارد تومان 
برآورد شــده است و با تلاش بی وقفه سربازان گمنام امام زمان)عج( علاوه بر کشف 
ده هزار تن محصولات پتروشیمی،14 نفر از عوامل اصلی این شبکه دستگیر و به 

دستگاه قضایی معرفی شده اند.
وزارت اطلاعات خاطرنشان کرد: گفتنی است با اقدامات اخلالگران و دلالان، 
بازار مواد پتروشیمی در ماه های اخیر ملتهب شد و نرخ محصولات صنایع غذایی 
و نســاجی رشد 5 برابری داشت که با اقدامات وزارت اطلاعات، اکنون شاهد روند 

کاهشی قیمت ها در این بازار هستیم و همچنان ادامه دارد.

وزارت اطلاعات: شبکه اخلالگران
بازار پتروشیمی متلاشی شد 

ديروز بخشی از ساعات مجلس به جلسه 
غیرعلنی درباره مسايلی از قبیل معیشت، 
صنعت، معدن و تجارت و موضوعات گمرکی 
اختصاص داشت و در بخش ديگری نماينده 
طرقبه و چناران در نطقی خطاب به ظريف 
گفت: با مطالب نپخته و نســنجیده آبروی 
ايران را برديد و مبارزه با پولشويی را به فردی 
سپرديد که تعلق کمتری به کشور دارد و به 

دنبال اقامت در خارج است.
دیروز بخشی از ساعات کاری صحن مجلس به 
جلسه غیرعلنی اختصاص داشت. جلسه ای که طبق 
گفته ها به موضوع معیشت و اقتصاد مردم اختصاص 
داشت. در همین رابطه »محمدرضا پورابراهیمی« 
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس به خبرنگار کیهان 
گفت که تصمیماتی برای مقابله با اقدامات خصمانه 
آمریکا توسط این کمیسیون اتخاذ شده که اعلام 

آنها به صلاح نیست.
بهروز نعمتــی نیز در جمع خبرنگاران درباره 
جلســه غیرعلنی دیــروز مجلس اظهار داشــت: 
نوبخت رئیس ســازمان برنامه و بودجه، دژپســند 
وزیــر امور اقتصادی و دارایی و همتی رئیس بانک 
مرکزی در این جلسه حضور یافتند. در این جلسه 
گزارش مفصلی از سوی مرکز پژوهش های مجلس 
درباره موضوعات مختلف معیشتی، صنعت، معدن 
و تجــارت و موضوعات گمرکی به نمایندگان ارائه 
شد و مسئولان دولت هم در این باره گزارش خود 

را ارائه کردند.
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس با اشاره به اینکه 
یک نسخه از این گزارش به مسئولان دولت حاضر 
در این جلسه تقدیم شد، افزود: همچنین نوبخت و 
دژپسند در این جلسه گزارشی درباره اقدامات دولت 
برای رسیدگی به وضعیت معیشتی مردم و به ویژه 

رفاه کارگران ارائه کردند.
اتهامی زشت 

در اظهاراتی حیرت آور!
محمد دهقان در نطق میان دســتور خود در 
جلســه علنی دیروز مجلس شــورای اسلامی به 
اظهارات حیرت آور بالاترین مقام دیپلماسی کشور 
یعنی محمدجواد ظریف پرداخت. او در واکنشی که 
از یک دیپلمات تازه کار هم بعید است در اتهامی 
زشت عملا دولت جمهوری اسلامی ایران را متهم 
به چشم بستن بر پولشویی گسترده در کشور کرد 
و مخالفان کنوانسیون مبارزه با تامین مالی تروریسم 
را متهم به ارتباط با پولشویان. اتهاماتی که به نظر 
می رسد برای پیشبرد مقاصد سیاسی زده شده و 
هدف از آن ترساندن مخالفان لوایح FATF بوده 
که در صورت ادامه مخالفت با چنین اتهاماتی مواجه 
خواهند شد. دهقان دیروز به نهاد مالی FATF اشاره 
کــرد که کاملا با هدایت آمریکا و برخی لابی های 
صهیونیست فعالیت می کند و تلاش دارد با متهم 
کردن ایران به پولشــویی مانع فروش نفت و وارد 

کردن ارز ناشی از آن شود.
هزينه گزاف ظريف
 روی دست ايران

دهقان که با فعالیت هایش در مجالس مختلف 
در زمینه طراحی و ارائه قوانین مبارزه با مفاســد 
اقتصادی و پولشــویی و رانت شناخته می شود با 
بیان اینکه ظریف معلوم کند منظور از پولشــویی 
گســترده در ایران چیســت، یادآور شد: »اشتباه 
فاحشی است که یک مقام مسئول و رسمی در سطح 
وزارت خارجه اینگونه کشور خود را متهم به فساد 
و پولشویی کند.« وی سپس خطاب به وزیرخارجه 
گفت: »آقای ظریف شــما وزیر امور خارجه ایران 
هستید نه ترجمه کنندگان خواسته های FATF در 

داخل کشور. شما با مطالب نپخته و نسنجیده آبروی 
ایران را بردید و اگر امیدی هم به خارج شــدن از 
لیست سیاه FATF وجود داشت با این اتهام زشت 

و ناروا نیز این امید را از بین بردید.«
عضو فراکسیون ولایی ادامه داد: »اکنون چگونه 
باور کنیم که ســینه چاک کردن شما برای وادار 
کردن کشــور به قبول این کنوانسیون استعماری 
برای خارج شدن کشور از لیست سیاه بوده است. 
 FATF شما با این اتهام به رفتار ظالمانه نادرست
مشروعیت بخشــیدید به نظر می رسد حتی وزیر 
خارجه آمریکا و سایر دشمنان نیز اینگونه ایران را 

متهم به پولشویی نکرده باشند.«
تصويب نخستین قانون علیه پولشويی 

 FATF توسط مخالفان
عضو کمیســیون قضایــی و حقوقی مجلس 
شورای اسلامی  عنوان کرد: »بر فرض صحبت های 
آقای ظریف درســت باشد اما مســئول مبارزه با 
پولشویی چه کسی اســت؟ ایشان حتما می داند 
این ما بودیم که در ســال 1386 برای نخســتین 
بار قانــون مبارزه با پولشــویی را تصویب کردیم 
همچنین لایحه ضعیف اخیر دولت در کمیسیون 
قضایی و حقوقی تقویت و احکام قوی برای مبارزه 
با پولشویی را به تصویب رساندیم اگر صحبت های 
آقای ظریف درســت باشد براساس قانون مسئول 

مبارزه با پولشویی خود دولت است.«
وی اذعان کرد: »براساس ماده 4 قانون وزرای 
اطلاعات، کشــور، صمت و اقتصــاد و رئیس بانک 
مرکزی در شورای مبارزه با پولشویی هستند و این 
شورا مسئول پیش گیری و مبارزه با پولشویی است. 
مرکز واحد اطلاعات مالی و مرکز مبارزه با پولشویی 
با اختیــارات وزیر در خود دولت قرار دارد از آقای 
ظریف انتظار می رود اگر سندی مبنی بر پولشویی 

وجود دارد به همکاران خود در دولت ارائه دهد یا 
حداقل نامه ای به قوه قضائیه بفرستد.«

دستگیری 9مقام بانک  مرکزی 
و تعدادی از وزارت صمت

وی با بیان اینکه آقای ظریف اگر مطلب شما 
درست باشــد باید مشکل را در دولت جست وجو 
کنید، گفت: »بررســی کنید در این چند سال که 
مذاکرات مربوط به FATF داغ بوده اســت کدام 
مقامات ارشد همزمان مسئولیت مبارزه با پولشویی 
و مذاکــره با FATF را برعهده داشــته اند. برخی 
از این مقامات بیش از آنکه به فکر منافع کشــور 
باشند به فکر اخذ ویزای کانادا و آمریکا و استخدام 
در سازمان ملل بودند؛ این افراد در سربرگ مرکز 
پولشویی به دنبال سفرهای خانوادگی در تورهای 
تفریحی بوده اند شما مبارزه با پولشویی را به فردی 
سپردید که تعلق کمتری به کشور دارد و به دنبال 

اقامت در خارج است.«
وی با بیان اینکه مردم از برخورد قوه قضائیه 
با مفسدان خوشحال هستند، ادامه داد: »براساس 
قانون مجازات اسلامی هر فردی که با اهمال خود 
موجبــات تضییع اموال عمومی را فراهم کند باید 
تحت تعقیب کیفری قرار گیرد حداقل مجازات او 
شلاق است و باید خسارتی که به کشور وارد کرده 

را جبران کند.«
عضو کمیســیون قضایــی و حقوقی مجلس 
شورای اسلامی با  اشاره به جلسه فراکسیون ولایی 
با آقای اژه ای، یادآور شد: »حدود 9 نفر از مسئولان 
ســابق بانک مرکزی و تعدادی از مسئولان وزارت 
صمت در زندان هستند و قوه قضائیه باید کسانی 
که 18 میلیارد دلار ارز کشــور، ده ها تن ســکه را 
تضییع کردند و ثروت کشــور به یک سوم کاهش 

دادند تحت کیفر قانونی قرار دهد.«

دهقان، خطاب به ظريف:

شما وزیرخارجه ایران هستید
! FATF نه مترجم دستورات 

گفت:  بازرسی کل کشور  رئیس سازمان 
سازمان بازرسی به موضوع واگذاری يکی از 
فروشگاه های زنجیره ای ورود کرده است و در 

حال بررسی دقیق موضوع هستیم.
ناصر سراج درخصوص آخرین وضعیت رسیدگی 
به پرونده خرید هواپیمای فلایت چک، به مهر گفت: 

متاسفانه در این پرونده مشکلات جدی داشتیم.
سراج افزود: گزارش های سازمان بازرسی در این 
رابطه تکمیل شــده و ما به مراجع قضایی ذی ربط 
ارسال کردیم. پرونده اکنون در دادسرا مفتوح است 

و این نهاد قضایی در حال بررسی موضوع است. 

وی در پاسخ به این سؤال که با توجه به طولانی 
شــدن روند رسیدگی به این موضوع، آیا پرونده به 
بازرسی ارجاع داده شده؟ گفت: این پرونده ارجاع 
نشده و به همان دادسرا ارسال شده و آنجا مفتوح 
است. وقتی پرونده به دادسرا ارسال می شود، بدین 

معنی است که مسئله ای وجود داشته است. 
رئیس  سازمان بازرسی کل کشور همچنین در 
پاسخ به این سؤال که شنیده شده در واگذاری یکی 
از فروشگاه های زنجیره ای دولتی به بخش خصوصی 
تخلفاتی صورت گرفته است، آیا سازمان بازرسی به 
این موضوع ورود کرده و آیا گزارشی در این رابطه 

ارسال شده است؟ اظهار داشت: این فروشگاه خیلی 
قبل تر به بخش خصوصی واگذار شــده، ســازمان 
بازرســی به این موضوع ورود کرده است و در حال 

بررسی دقیق موضوع هستیم. 
ســراج افزود: ان شــاءالله که مشکلی ندارد اما 
در صورتی که مشکلی وجود داشته باشد، برخورد 
می شــود، هنوز گزارشی در این رابطه نهایی نشده 
است. گفتنی است، موضوع پرونده هواپیمای فلایت 
چک مربوط به مطرح شــدن خبر گران خریدن 8 
میلیون یورویی این هواپیما توسط شرکت فرودگاه ها 

با وجود داشتن پیشنهاد قیمت کمتر است.

رئیس  سازمان بازرسی کل کشور: 

در حال بررسی نحوه واگذاری یکی از فروشگاه های زنجیره ای هستیم
مدير مسئول نشريه آرمان امروز به اتهام 
درج مطالب خلاف مصوبات شورای عالی امنیت 

ملی با اکثريت آرا مجرم شناخته شد.
سخنگوی هیئت منصفه دادگاه مطبوعات استان 
تهران درباره جلسه دیروز دادگاه مطبوعات به میزان 
گفت: مدیر مسئول نشریه آرمان امروز به اتهام درج 
مطالب خلاف مصوبات شورای عالی امنیت ملی با 
اکثریت آرا مجرم شناخته شد و مستحق تخفیف 

دانسته شد.

به اتهام درج مطالــب خلاف مصوبات 
شورای عالی امنیت ملی

مدیر مسئول »آرمان امروز« 
مجرم شناخته شد

داروی ضد ســرطان ايرانی برای درمان 
سرطان خون از نوع مالتیپل میلوما در اصفهان 

رونمايی شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیر بخش 
انکولوژی شــرکت داروسازی تولید کننده این دارو 
گفت: این دارو علاوه بــر کاربرد در درمان بیماری 
مالتیپل میلوما به عنوان تنظیم کننده سیستم ایمنی 
و در درمان برخی دیگر از انواع ســرطان های خون 
از جمله تومورهای بدخیم مانند لنفوم سلول های 
منتل و در مبتلایان به بیماری سندرم میلو دیس 

پلاستیک تجویز می شود.
سپیده مشگی با بیان اینکه مشابه آمریکایی این 
دارو با قیمت هزار و 800 دلاری برای هر بسته 25 
میلی گرمی برای بیماران ایرانی عرضه می شود افزود: 
این داروی ایرانی تحت لیسانس و با استانداردهای 
اروپا با یک بیستم قیمت مشابه خارجی در اختیار 

بیماران قرار خواهد گرفت.
وی با  اشــاره به اینکه تولید این دارو در ایران 
حاصــل همکاری بین المللی داروســازان ایرانی با 
شرکتی هلندی است افزود: بطور معمول بیماران 
باید در یک دوره درمانی 12 ماهه هر ماه یک بسته 

از این دارو را مصرف کنند.  
مشــگی خوراکی بودن این دارو را مزیت آن 
دانست و گفت: این مزیت باعث سهولت در مصرف 

و بهبود کیفیت زندگی بیماران می شود. 
وی افزود: براســاس نتایــج پژوهش ها پس از 
استفاده از این دارو در درمان بیماری لاعلاج مالتیپل 
میلومــا 50 درصد بیماران بعداز پنج ســال زنده 
مانده اند که این عدد تا قبل ازآن تنها 15 درصد بود.

تولید داروی 
ضد سرطان ایرانی 

در اصفهان


